

## WWWDaily | <sup>无墙周</sup>课堂简报 NEWSLETTER



On the 8th of May 2023, Sias IS first 'Week Without Walls' began with students reaching Foping station via bullet train. The students arrived at the destination hotel to rest and eat lunch. Students were informed about the program and activities they were supposed to participate in.

2023年5月8日,西亚斯外籍学校的第一个 "无墙之周 "开始啦! 学生们乘坐高铁到达佛坪站,到达目的地之后,学生们便在酒店用餐休息,并告知学生们他们要参加的项目和活动。





They were informed about the safety rules and did icebreakers and team-building activities. 老师告知了学生们安全规则,然后又带领学生进行了破冰团队建设活动。



In the afternoon, students participated in the 'Wilderness Survival Workshop' where they learnt to survive in a forest area.

下午,学生们参加了 "野外生存研讨会",学 习如何在森林地区生存。









They enjoyed climbing trees which were fun yet challenging. Learning to climb trees might help us save ourselves from wild animals. They trekked around the hilly landscape to help them learn to navigate a forest area. Students were monitored and guided by accompanying Sias teachers and 'Wilderness Survival coaches.

学生们在随行老师和 "野外生存教练 "的监督和指导下学习爬树,他们喜欢爬树,既有趣又具有挑战性,学会爬树这项技能可能帮助我们在野外生存时解救自己;在丘陵地带跋涉时可以帮助他们学习如何在森林地区导航。

